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Tallada de cabells solidària 
Aquesta setmana, el PVI vol donar les gràcies a 
l'Associació de perruqueries de Vinaròs, per engegar la 
quarta edició dels “talls de pèl solidaris. Una volta més, 
ens mostra un col·lectiu molt actiu, implicat i solidari amb 
tota la ciutadania vinarossenca. I per què diem això? 
Doncs perquè la tallada de cabells solidaris va tindre lloc 
el dilluns 8 d'agost, dia de seu descans setmanal.  
 
El lloc escollit per fer el Tall de pèl solidari, fou com els 
darrers anys la pèrgola del passeig marítim, al costa de 
l'antic col·legi Sant Sebastià. De sobte aparegué una 
perruqueria a l'aire lliure, en horari obert pel mati i per la 
vesprada. Una trentena de professionals del sector 
participaren en aquest esdeveniment. El preu establit per 
la tallada de cabells, fou simbòlic, només cinc euros, que 
aquest any van a benefici de l'associació Cocemfe 
Maestrat. 
 
Com tots els anys hi havien dues files, una per a les 
persones que volien col·laborar tallant-se el pèl i una altra 
zero per a les persones que desitjaven fer la seua 
aportació. Aquesta iniciativa té una doble finalitat donat 
que, d'una banda, es fa per beneficiar tant a aquelles 

persones amb dificultats econòmiques que pugen tallar-
se el pèl a canvi de pocs diners, i per un altre, la quantitat 
econòmica recaptada es destina a una associació que 
lluita per una bona causa.  
 
Una altra novetat d'aquest any és que l'Associació de 
perruqueries de Vinaròs, també participa en la campanya 
“Mechones Solidarios”, aleshores els cabells tallats també 
s'utilitzaran per fer perruquers i ajudar així a les persones 
que estan passant per un tractament de quimioteràpia. 
Una molt bona iniciativa, ja que malauradament tots ens 
sentim molt propera. 
 
Els perruquers al mati estaven molt contents, per l'alt grau 
de participació, perquè als voltants del migdia ja s'ha 
havien venut un nombre semblant de tiquets que l'edició 
passada, quelcom els omplia de satisfacció perquè si la 
venta es mantenia podien recaptar al voltant de 4000€  
 
Volem finalitzar l'escrit, agraint una volta més l'esforç de 
l'entitat , per realitzar aquest acte solidari que creiem que 
està totalment consolidat i també volem donar les gràcies 
a tots els veïns i visitats que han participat per una bona 
causa.  


